
Vragen Forum Ruimte 2 maart 2021 – Vragen aan portefeuillehouders (agendapunt 8) 
 
Pluimveebedrijf Hekendorp 
 
Het dossier Pluimveebedrijf Hekendorp heeft een lange geschiedenis, waarbij er verschillende 
aanpakken zijn gehanteerd. Zo heeft er ooit een klankbordgroep bestaan van direct betrokkene 
(direct aanwonenden en de eigenaar) en de gemeente. Tijdens dit proces was de medewerking van 
de eigenaar niet optimaal, om die reden werd er besloten de klankbordgroep op te heffen en de 
aanwonenden werd beloofd dat de gemeente hen verder op de hoogte zou houden. Echter dit 
gebeurde sporadisch en dan meestal achteraf.  De raad is door deze inwoners benaderd en 
verschillende fracties hebben met deze direct aanwonenden gesproken. Tijdens deze gesprekken 
kwam duidelijk naar voren dat deze direct betrokkene meer in het proces zouden willen worden 
meegenomen en niet geconfronteerd willen worden met de feiten achteraf. Zij hebben hun eigen 
expertise opgebouwd, zowel technisch als juridisch en merken dat er eerder langs elkaar dan met 
elkaar wordt gewerkt. 
 
Vandaar de volgende vraag aan het college; 
 

a. Is het college bereid om met de direct betrokken bewoners opnieuw in gesprek te gaan, in de 
vorm van een klankbordgroep ? 

b. Mogen wij als raad ervan uitgaan dat deze te vormen groep serieus wordt genomen? 
c. Mogen wij ervan uitgaan dat deze groep betrokken wordt in het proces en niet achteraf 

feiten/mededelingen krijgt? 
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